
Vraag aan portefeuillehouder Luiercontainers

Sinds 1 januari j.l. zijn de luiercontainers in gebruik genomen.

Hierover hebben wij de volgende vragen:

1. Hoe komen inwoners te weten hoe hij/zij zich aan kunnen melden voor het mogen storten in
een luiercontainer? Ik zie wel een meldnummer op de container maar dan moet je ook wel 
weten dat deze containers er staan. 

2. Wat wordt er gedaan tegen het plaatsen van zakken wegwerpluiers naast de 
luiercontainers? Dit is de afgelopen weken al een aantal keer gebeurd. 

3. Hoe wordt er bij de inwoners bekend gemaakt dat de luiercontainers er zijn, en dat ze 
toegang kunnen aanvragen? Gaat dit bijv via de KDV’s of gaat dit mee bij een aangifte van 
een geboorte of bij een inschrijving in de gemeente bv vanwege verhuizing? 

4. Hoe staat het met het plan om luierafval te voorkomen? Preventie is immers altijd beter dan
afval verwerken – ook al wordt het via een pilot de gemeente uitgevoerd, het is en blijft 
afval. Bij het aannemen van het grondstoffenbeleidsplan 23-26 is toegezegd dat er aandacht 
voor wasbare luiers komt via een project van de AVU. Voor wanneer staat dit project 
gepland?

Dank vast voor het beantwoorden van de vragen.

Groet namens de Onafhankelijken 

Connie de Jong 


